
 

 

Referat fra styremøte i historielaget 13.09.23 

 

Til stede: Steinar Thorsen, Nils Olav Christensen, Marit Aass, Bjørn Gunnar Saltnes(zoom) 

Forfall: Bente Arvesen 

1. Konstituering 

Steinar tar på seg oppgaven som leder i formelle sammenhenger som Brønnøysund osv. Vi 

prøver å fordele arbeidsoppgaver. Steinar kontakter Anne og får info han trenger 

Marit tar på seg sekretæroppgaven sammen med kassererjobben. Hun tar kontakt med Sonja 

for å få info om bruk av hjemmesida under Sandøy vel og lignende 

Nils, Bente, og Bjørn er som styremedlemmer. 

2. Møteplan 

Vi bestemte to møtedatoer før jul: 25. oktober og 6. desember. Møtene holdes hos Steinar kl 

1900 

3. Årsskrift 2024 

Vi gikk gjennom oppgavelista som ligger fra tidligere. Se egen justert liste. Marit hadde i 

tillegg med rapport fra Grendehusprosjektet med påbygging av skolen fra 1984. Hildegard har 

gitt den til historielaget 

4. Bildearkiv 

Det må finnes en annen mindre tidkrevende måte å arkivere bilder og gjøre dem søkbare. 

Nils refererte til et møte på Kystkultursenteret på Gjeving der Digitalmuseet ble nevnt.. Risør 

historielag har kommet lenger med arbeidet. Nils følger opp. 

5. Økonomi 

Historielaget har kr 47795 på konto 

Marit tok opp antall trykte eksemplar av årsskrift. Årets tidsskrift kostet kr 72000. Vi har trykt 

500 eks i mange år og har store lagre. Vi selger ikke mer enn ca 250 eks. Regnskap for 2022 

viser høyere tall, men det skyldes at salget i butikken kom med i dette regnskapet. Marit har 

sjekket med ATL hva det vil koste å trykke 300 eks og fått overslag på ca kr 40000. Det kan 

være fornuftig å kutte ned på antall både av miljøhensyn med papirforbruk og lagerplass. 

Marit vil foreslå en dag med dugnad  i arkivet vårt på skolen etter å fått avtale med RTA om 

henting. 

6. Medlemsmøte/åpent møte i vinter 

Steinar luftet ideen om å arrangere et møte med foredragsholder i løpet av vinterhalvåret. 

Enighet om det. Vi tenker på aktuelle temaer/personer. 

7. Neste møte 

Se møteplan:25. oktober kl 1900 hos Steinar 

8. Eventuelt 

Bjørn G informerte om t Gunn Eriksen har oppdatert innholdslista for årsskrift som ligger på 

hjemmesida. Han sender lista til styremedlemmene, og Marit kontakter Sonja for å lære 

hvordan en legger det ut på hjemmesida under Sandøy vel 

 

Ref: Marit 

 



 


